
 

Hej alla familjer med ansökan i Ungern! 

 

I förra nyhetsbrevet hälsade vi vår första familj välkommen hem med sina barn från Ungern. 

Deras ansökan skickades till Ungern i november 2011 och som ni kan se i tabellen på vår 

hemsida (http://www.ffia.se/adoption/landoeversikt/ungern/senaste-nytt-fraan-ungern.aspx) så 

skickades nästa ansökan drygt ett halvår senare. Att det tog knappt ett år för den första 

familjen att få barnbesked behöver som ni vet inte betyda att det kommer att gå lika fort för 

nästa familj – men vi hoppas alla på det! Handläggningstiden hänger ihop med flera faktorer 

som t.ex. eventuella önskemål om barnets ålder jämfört med vilka barn som är tillgängliga för 

adoption samt vilka andra ansökningar som vid tillfället är aktuella för matchning. 

Matchningen görs av teamet i Ungern utifrån barnets bästa och då kan andra faktorer än 

turordning bli avgörande i urvalet. 

 

Vår representant har fått veta att myndigheten återigen kommer att behöva flytta sina lokaler. 

Förhoppningsvis kommer detta inte att påverka arbetet med granskning och matchning av 

adoptionsansökningarna alltför mycket. 

 

 

I nästa nummer av vår tidning, Vi adoptivfamiljer, kommer ni att kunna ta del av vår första 

familjs resa till Ungern! 
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